



Photo credit: [Visual AIDS, The Well Project](#)

**2nd Annual « Love Positive Women » Campaign | 2^e campagne annuelle « Love Positive Women »
February 1 – 14, 2022 | Du 1^{er} au 14 février 2022**

Once again this year, the Canadian Positive People Network (CPPN) celebrates HIV-positive women and girls from coast-to-coast-to-coast and around the world. As our Co-Chairs shared last year,

“We hold space women who came before us, and we hold space for those that are no longer with us. We mourn like hell for our dead, and we celebrate the lives of our living. For we are mothers, daughters, sisters, aunties, cousins, friends, and we are not alone. We hold space for the women forced to live their lives in the margins.”

Starting February 1st and through to February 14th, the CPPN will dedicate space for HIV-positive women and girls, and we invite you to share that dedication with us.

Please consider taking some time to share your « Love Positive Women » tributes in writing (up to 250 words) OR by producing a short video message (up to 2 minutes) that we can share on our Website, and on our Facebook page and our Twitter feed. Our HIV-positive peers will be compensated for their contribution. **Follow this [link](#)** if you would like to participate.

« Love Positive Women » today, tomorrow, and always.

Encore une fois cette année, le Réseau canadien des personnes séropositives (RCPS) célèbre les femmes et les filles séropositives partout au Canada et partout dans le monde. Comme nos coprésidentes l’ont dit l’an dernier,

« Nous tenir les femmes de l’espace qui sont venus avant nous, et nous tenons l’espace pour ceux qui ne sont plus avec nous. Nous pleurons comme l’enfer pour nos morts, et nous célébrons la vie de nos vivants. Car nous sommes des mères, des filles, des sœurs, des tentes, des cousines, des amies, et nous ne sommes pas seules. Nous avons de la place pour les femmes forcées de vivre leur vie en marge. »

À compter du 1^{er} février et jusqu’au 14 février, le RCPS consacrera de l’espace pour les femmes et les filles séropositives, et nous vous invitons à partager ce dévouement avec nous.

Veillez envisager de prendre le temps de partager vos hommages « Love Positive Women » par écrit (jusqu’à 250 mots) OU en produisant un court message vidéo (jusqu’à 2 minutes) que nous pouvons partager sur notre site Web, ainsi que sur notre page Facebook et notre fil Twitter. Nos pairs séropositifs seront rémunérés pour leur contribution. **Suivez ce [lien](#)** si vous souhaitez participer.

« Love Positive Women » aujourd’hui, demain et toujours.

Please send your submission to jrpotts@cppnrcps.ca. Submissions will be received from January 28th through to February 13th.
S’il vous plaît envoyer votre soumission to jrpotts@cppnrcps.ca. Les soumissions seront reçues du 28 janvier au 13 février.

Jeff Potts
Executive Director | Directeur général

2961, croissant Barlow Crescent, Dunrobin (ON) K0A 1T0

1-800-390-7952, ext. | poste 100 or/ou 613-866-9204 | jrpotts@cppnrcps.ca | www.cppnrcps.ca | Page 1 of | de 1